



February Newsletter

النشرة الشهرية

02 / 2022



إطلاق برنامج سفراء آيتك في الجامعات والكليات



إطلاق برنامج سفراء آيتك في الجامعات الفلسطينية والكليات، بهدف تطوير برامج للطلبة الجامعيين في اطار تعزيز ثقافة الابتكار وريادة الاعمال في مجالات التكنولوجيا في المجتمع الفلسطيني.

The launch of the program of ITIQ ambassadors at Palestinian Universities and Colleges, aiming at improving programs for universities students to reinforce the culture of innovation and entrepreneurship in the field of technology in Palestine.



وضع نقاط إنترنت مجانية في البلدة القديمة - القدس



ضمن أهداف مؤسسة أيتك الاستراتيجية في جعل القدس مجتمع رقمي متكامل من خلال المساهمة في الابتكار الرقمي تم البدء بتركيب نقاط إنترنت مجانية مع شركائنا لدعم السياحة في البلدة القديمة في مدينة القدس بالشراكة مع جمعية برج اللقلق المجتمعي وشركة كول نت.

Getting Jerusalem an integrated digital society is one of ITIQ organization's goals, through participating in Digital Innovation. Free hotspots wi-fi have been created to support tourism in Old City at Jerusalem.



المشاركة في لقاء حول تطوير بيئة ريادة الاعمال في القدس



خلال لقاء بين المؤسسات العاملة في قطاع تكنولوجيا المعلومات وريادة الأعمال في مدينة القدس بتنظيم وإستضافة جامعة القدس، ويأتي اللقاء كتنويج للجهود المبذولة سابقاً لتأطير العمل الريادي والتكنولوجي بالقدس.

During the meeting by the presence of organizations that work on developing information technology and entrepreneurship in Jerusalem, which was organizing and presence of Al-Quds University. The meeting aimed to crow the organizations' efforts in establishing an ecosystem in Jerusalem.



استقبال مؤسسة غزة سكاى جيكس وميرسي كوربس



جولة في القدس برفقة الشركاء في غزة سكاى جيكس وميرسي كوربس في اطار التعاون وبناء مشاريع مشتركة في مدينة القدس، وذلك بحضور أوما كندليفا المديرة القطرية لميرسي كوربس، آلان القاضي مدير مؤسسة غزى سكاى جيكس، رند صافي مديرة المجتمع في الضفة الغربية، آية جمعة منسقة التسويق والتواصل.

A tour in Jerusalem with our partners in Gaza Sky Geeks and Mercy Corps with the aim of the cooperation and establishment of common projects in Jerusalem.

In the presence of Uma Kandalaeva - Mercy Corps Country Director, Alan AlKhadi - GSG Director, Rand Safai, who is the Society Manager in the west bank, and Aya Jomaa, who is the coordinator of Communication and marketing.



مخيم DevOps التدريبي



اختتام المخيم التدريبي DevOps لطلبة هندسة الحاسوب و تكنولوجيا المعلومات في القدس، والذي استمر على مدار 4 أيام، وقد نظم المخيم بالشراكة بين مؤسسة آيتك ومؤسسة غزة سكاى جيكس في جمعية برج اللقلق المجتمعي.

The final ceremony for the Bootcamp "DevOps" for Computer Engineers and Information, Technology students in Jerusalem.

Noted that ITIQ and Gaza Sky Geeks organized the Bootcamp in Burj Alluqluq.

scan me





اتفاقية تعاون بين مؤسسة آيتك ومحطة القدس



توقيع اتفاقية تعاون بين مؤسسة آيتك (ITIQ) ومحطة القدس (Station J) بهدف تطوير مجموعة من البرامج المشتركة ضمن أهدافنا في تطوير منظومة ريادة الأعمال في القدس.

We are delighted for signing a cooperation agreement with Station J with aiming to develop a range of common programs within our goal which is the development of Entrepreneurship in Jerusalem.



ITIQ

Entrepreneurship
& Innovation

ذكري الإسراء والمعراج



ITIQ

Entrepreneurship
& Innovation

كل عام وأنتم بخير